

Title (en)

Hood with system for tightening around the head, upper body garment comprising such a hood

Title (de)

Kapuze zum Festziehen, Oberbekleidungsstück mit einer solchen Kapuze

Title (fr)

Capuche à serrage de tête, vêtement de haut de corps comportant une telle capuche

Publication

EP 1867243 A2 20071219 (FR)

Application

EP 07301104 A 20070612

Priority

FR 0652134 A 20060614

Abstract (en)

The hood (2) has a continuous elastic wire (4) extended from the bottom of the chin towards a nape, where the hood is made of GORE-TEX(RTM: waterproof and breathable fabric). The elastic wire is fixed on the hood at the front and freely slides in a thickness (5) of the hood towards the rear. The wire leaves from the thickness of the hood at the rear through an orifice (3) and is prehensible for being pulled. A blocking unit (6) is displaced on the wire and supported against the orifice to maintain locking.

Abstract (fr)

L'invention concerne une capuche (2) à serrage de tête, caractérisée en ce qu'elle comporte un moyen de serrage étendu bilatéralement en remontant d'avant, sensiblement sous le niveau du menton, vers l'arrière, sensiblement sur la nuque, le moyen de serrage étant fixé sur la capuche à l'avant et libre de coulisser dans une épaisseur (5) de la capuche sur son trajet vers l'arrière, à l'arrière le moyen de serrage sortant de l'épaisseur de la capuche par au moins un orifice (3) et étant préhensible pour pouvoir être tiré et y comportant au moins un moyen de blocage (6) déplaçable sur le fil et qui peut prendre appui contre l'orifice sur la capuche pour maintenir un serrage.

IPC 8 full level

A41D 3/00 (2006.01); **A42B 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A41D 3/00 (2013.01); **A42B 1/048** (2013.01); **A41D 2200/20** (2013.01)

Cited by

CN106974342A; CN109640725A; GB2621679A; EP2462824A4; JP2017082372A; US10893715B2; WO2018035440A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1867243 A2 20071219; EP 1867243 A3 20090722; EP 1867243 B1 20110302; AT E499850 T1 20110315; DE 602007012793 D1 20110414; DK 1867243 T3 20110614; ES 2361779 T3 20110622; FR 2902296 A1 20071221; FR 2902296 B1 20080822; PT 1867243 E 20110530

DOCDB simple family (application)

EP 07301104 A 20070612; AT 07301104 T 20070612; DE 602007012793 T 20070612; DK 07301104 T 20070612; ES 07301104 T 20070612; FR 0652134 A 20060614; PT 07301104 T 20070612